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Автор демонстрирует практическую применимость учения О. Бюлова об автономном 
характере процессуальных правоотношений. В частности, эта идея применима для обосно-
вания недопущения обжалования лицом, участвующим в деле определения о возвращении 
апелляционной (кассационной) жалобы другому лицу; для обоснования невозможности 
возражения одной стороны против допуска к участию в судебном заседании представителя 
другой стороны.
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The author demonstrates the practical applicability of O. Bulow’s concept of the autonomy of procedural 

law relations. Such idea can be useful to ground the inadmissibility of challenging by one person, participating 
in a dispute, a ruling on return of an appellation (cassation) complaint of an another person; as well as to 
ground the inadmissibility of one party to the dispute pleading for not allowing the representative of another 
party to participate in court seatings.
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